



Operational Office Address: Suite 2610-2611 Foreign Trade Building, 239
Zhongxing Road,
Luohu District, Shen Zhen City, P R of China
Tel: +86-755-8218 4166 Fax: +86-755- 8218 7033
Email: info@meyor.cn URL: www.rbb.com.cn

DATA-SHEET

SPECIFICATION & DATA SHEET 物质规格数据表		Chemical Analysis: 化学分析	
Product Code: 产品编码	SP3002 1 000 32	Chemical Name: 化学名称	Notack P - 1247 M4
Trade Name: 商品名称	Notack P - 1247 M4	CAS No.: CAS 编号:	---
Synonym 同类名称	---		

Product Information: 产品资料

***Specification 规格

Appearance (visual inspection): 外观(目测)	Light cream powder 浅奶油粉	pH (3 % solution) pH (3 % 溶液)	8-10
Solid Content 固体含量, 容积	±25%	Viscosity (@ 30° C) 粘度	±1.5dpa's

***Typical Properties 主要特性

It is an anti-tack Powder which function as anti-tack between surface of rubber compound, it can be used for most of rubber like, NR, SBR, BR, IIR, etc.Produces an excellent anti-tack effect and the stability of the ready-to-use dispersion.Have a good dispersion stability.	是一种防粘粉末, 具有橡胶复合物表面之间的防粘作用, 可用于大多数橡胶, 如 NR、SBR、BR、IIR 等。具有良好的抗粘效果和可用分散体的稳定性。具有良好的色散稳定性。
---	--

***Recommended Applications 应用推荐

In usage Notack P - 1247 M4, diluted with water at 1 - 3 % concentration.Higher concentration is depend on the rubber compound composition, lower hardness need higher concentration	使用时, Notack P - 1247 M4, 用 1 - 3 % 浓度的水稀释。浓度越高取决于橡胶化合物的组成, 硬度越低需要的浓度越高。
--	---

***Handling and Storage recommendations 推荐操作存储条件

One year/Keep cool (less than 25°C) and in closed original packing.	产品应密封存放在阴凉处, 保质期一年。
---	---------------------

***Package 包装

Bag: 20kg/bag 包装: 20kg/包
